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№ 39. 
Кенбловь 

Состоялось въ посаде Пяскахъ Велькехъ двенадцатого (двадцать пятого) Марта, 
тысяча девятьсотъ первого года, въ четыре часа по полудни.  Явились: Павелъ Куликъ 
двадцать восемь летъ и Константы Болушъ тридцати семи летъ отъ роду, 
[three words?]  въ Кенбловъ, и объявили что сегодняшняго числа 
въ четыре часа по полуночи умеръ [four words?] Викенти Данько / Win- 
centy Dańko / пятидесяти восьми лемъ отъ роду, батракъ, родившийся въ [Потбяи?] 
жительствовавшiи ве Кенблове, сынъ Войцеха и Агнешки урожденной Гузовой 
(z Guzów) супруговъ Даньковь, оставивь овдовевсед жену Марiанну урожденнуи Басяно- 
вои.- По наочномъ удостоверенiи о кончинъ Викентiъ Данько, актъ сей по про- 
чтанiи объявляющицъ неграмотнымъ, нати только подписанъ.- 
 [signed] Кс[ендзъ] [ВЗарнацi?] Акт[ы] Гр[ажданскаго] Состоянiя 
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№ 39. 
Kębłów 

This happened in the town of Piaski wielkie on the twelfth (twenty-fifth) of March in the year one-
thousand nine-hundred one at the hour of four in the afternoon. There appeared Paweł [Kulik?], 
twenty-eight years of age, and Konstanty [Bolusz?], twenty-seven years of age, [three words?] in 
Kębłów, and he stated that on this day at the hour of four after midnight [four words?], Wincenty 
Dańko died, fifty-eight years of age, a laborer, having been born in [Potbia?]and residing in Kębłów, 
son of the married couple Wojciech Dańko and Agnieszka née Guz, leaving behind his widowed 
wife Marianna née Basian. After eyewitness testimony on the death of Wincenty Dańko, this 
document was read aloud to the declarants who were illiterate, and was signed only by Us. 
 [signed] The Reverend [B Zarnac?] Civil Registrar  

 


